



KRISTIANSAND SPORTSKYTTERE

STYREMØTE PROTOKOLL



Protokoll fra styremøte i Kristiansand Sportskyttere

Sted: Hula

Dato og tid: 21.08.2018

Styremedlemmer tilstede: JEE TP EB FM

Styremedlemmer ikke tilstede: -

Møteleder: EB (JEE)

Referent: EB

Saksliste

SAK NR.	Beskrivelse	Ansvar / Frist
	<p>Fremmøtte styremedlemmer: Jarl-Edvind Edvardsen (JEE) Tommy Pettersen (TP) Espen Birketvedt (EB) Frode Mølland (FM)</p> <p>Agenda styremøte nr. 2 - 2018</p> <ul style="list-style-type: none">• Medlemmer, sak MEDLEM• Regnskap, sak REGNSKAP• Mandat til våpensøknad/anbefaling, sak 1/2018• Cup 2018/2019, sak 2/2018 • Eventuelt	



KRISTIANSAND SPORTSKYTTERE

STYREMØTE PROTOKOLL



MEDLEM	Medlemmer	
	M1) Antall medlemmer og kontingent betalinger	JEE
	12.09.2017	
	<i>Det er 75 betalende medlemmer i klubben pt.</i>	
	<i>Det ble nylig ryddet i medlemslisten, og etter flere purringer er nå de ikke betalende medlemmer utmeldt av KSS og DSSN.</i>	
	<i>Formannen har i tillegg informert Agder PD om ikke gyldige medlemskap for eventuell videre oppfølging fra myndigheter.</i>	
	21.08.2018	EB / JMS
	<i>Det er 75 betalende medlemmer i klubben pt.</i>	
	<i>Ingen flere anmerkninger.</i>	
	M2) Rutiner og retningslinjer for opptak av nye medlemmer	JEE / TP / JT
	Styret må forme en arbeidsgruppe for å utarbeide ett formelt regelverk/vedtekter for presentering som et forslag på årsmøtet i starten av 2018.	
	12.09.2017	
	<i>Det er utformet vedtekter for klubben ved stiftelses møte.</i>	
	<i>Disse revideres og gjøres klar som forslag til klubbvedtekter innen årsmøte 2018.</i>	
	21.08.2018	EB
	Sak avsluttet.	
	M3) Styret må utarbeide og nedsette en valgkomite i forkant av neste årsmøte.	TP
	12.09.2017	
	<i>Tommy Pettersen spør kandidater og tar ansvaret for å forme en valgkomite i god tid før årsmøte 2018.</i>	
	21.08.2018	ÅRSMØTE
	<i>Valgkomite valgt på årsmøte 2018.</i>	



KRISTIANSAND SPORTSKYTTERE

STYREMØTE PROTOKOLL



	<p>M4) Status for utdeling av nøkler (system må oppdateres med informasjon). Er dette på plass? Fungerer det tilstrekkelig? Adgangslogg?</p> <p>12.09.2017 <i>TØT informerer at det finnes liste over nummererte nøkler mot medlemsliste. Det oppfordres fra styret om at det bør være en årlig oppfølging og sjekk mot medlemsregister slik at det er en form for adgangskontroll mot gyldige medlemskap. Hvis enkeltmedlemmer ikke betaler kontingent, bør listen sjekkes opp årlig for å kreve nøkkel tilbake.</i></p> <p>21.08.2018 <i>Sak avsluttet.</i></p> <p>M5) Etablere medlemskort og dette skal være synlig på trening og fremvises ved behov, vedtatt av styret. Logokort og medlemsnummer</p> <p>12.09.2017 <i>TP har dette på agendaen og kommer med forslag på neste styremøte.</i></p> <p>21.08.2018 <i>Ingenting nytt</i></p>	
REGNSKAP	<p>Regnskap</p> <p>R1) Status på bankkonto/kontanter samt inntekter/utgifter</p> <p>12.09.2017 <i>Vi har pt. kr. 44.786,93 kroner på bankkonto + 4447,- kontantbeholdning Det jobbes med å få på plass regnskapsfører. JEE har kontroll på inntekter samt utgifter og arkiverer samtlige bilag og fakturaer inntil kasserer er på plass.</i></p> <p>Kiosk regnskap og stevneinntekter?</p> <p>12.09.2017 <i>Det er ikke ført kiosk regnskap, men JEE har kontroll på kontantstrøm og vil sammen med kasserer lage ett kontantregnskap innen årsmøtet.</i></p> <p>21.08.2018 <i>Regnskap ført ferdig for 2017 av JMS og godkjent av årsmøtet 2018. JMS er kasserer for 2018 og fører regnskap fortløpende.</i></p>	<p>JEE</p> <p>JEE</p> <p>EB / JMS</p>



KRISTIANSAND SPORTSKYTTERE

STYREMØTE PROTOKOLL



	<p>langt. På sikt vil nok strømregning gå ned når vi skifter lys til LED i tunellen.</p> <p>c) Nedsette faste kostnader i budsjett for 2018 JEE / ny kasserer utarbeider budsjett for 2018 innen årsmøtet</p> <p>21.08.2018 Sak avsluttet.</p>	
2/2017	<p>Status internett leverandør</p> <p>12.09.2017 JEE har tidligere vært i kontakt med Telenor om å etablere linje inn i Grim hula. De var ikke spesielt villige til å dekke kostnad med en linje inn til oss, men oppfordret oss til å koble oss selv til sentralen som står i Grim kirke. Ikke gjort noe med dette videre så langt. JEE kontakter Grim kirke for evt. avtale om oppkopling til deres sentral.</p> <p>21.08.2018 Ingenting nytt. EB følger opp.</p>	JEE EB
3/2017	<p>Neste styremøter</p> <p>10. oktober kl 18.00 Peppes Pizza</p> <p>21.08.2018 Ingen nye møter planlagt.</p>	ALLE
4/2017	<p>Level 3 / NM 2018 ?</p> <p>12.09.2017 Vi kan bruke anlegget til Songdalen JFF og få bistand til gjennomføring av større stevner i samarbeid med SJFF. De drifter kantine og sanitæranlegg, og bidrar med hjelpemannskap for drift av stager/lapping av skiver etc. Kontaktperson: Arne Hjelmeseter (AH) JEE kontakter AH for å sjekke aktuelle datoer i forhold til deres kalender. JEE kontakter Greipstad Pistolklubb (GSP) for å sjekke aktuelle datoer i forhold til deres kalender.</p> <p>JEE legger ut meningsmåling i klubben vår for å sjekke stemning for å avholde Level 3 / NM 2018.</p>	JEE / EB



KRISTIANSAND SPORTSKYTTERE

STYREMØTE PROTOKOLL



	<p><i>Vi har også fått signaler fra våre naboklubber at de kan stille med mannskap for organisering/rigging. Hvis det ikke er nok interesse i klubben kan det bli vanskelig å avholde.</i></p> <p>21.08.2018 <i>Sak avsluttet.</i></p>	
1/2018	<p>Mandat til å signere anbefalinger til våpensøknader</p> <p><i>Alle medlemmer i styret gis herved mandat til å signere anbefalinger til våpensøknader (ref. vedlegg skjema fra DSSN) Vedlegget skal signeres og stemples med klubbens stempel for å være gyldig. Liste over styremedlemmer er sendt Agder Politidistrikt og oppdateres ved behov.</i></p> <p>21.08.2018 <i>Sak vedtatt og avsluttet.</i></p>	Styret
2/2018	<p>Vintercup 2018 / 2019</p> <p>21.08.2018 Det har vært en lengre periode med inaktivitet i klubben. Styret ønsker mer aktivitet og ønsker derfor å arrangere vintercup sesongen 2018/2019.</p> <p>Det innkalles til medlemsmøte 4.sept 2018 for å diskutere dette med medlemmene.</p>	Styret
E1/2017	<p>Eventuelt 1) Sponsorer 2018 (Gumpen, PVAS, innspill fra styret, fri fond, kommunale midler, spareskillingsfondet, andre aktører, Lille Cultiva, tinnheia bil, pizzabakeren, Tvedt optikk skyte briller)</p> <p>12.09.2017 <i>Settes på vent inntil vi vet om vi avholder NM 2018</i></p> <p>21.08.2018 <i>Sak avsluttet</i></p>	ALLE
E2/2017	<p>2) Sette opp ansvarlig person for stevner og andre arrangementer (avklare ansvaret for gjennomføring av matcher) «Match-crew» som vi har hatt tidligere?</p> <p>12.09.2017 <i>Forslag om Oppmann i klubben som kan ta styrets oppgaver med planlegging av treninger og stevner.</i></p>	JEE / TP



KRISTIANSAND SPORTSKYTTERE

STYREMØTE PROTOKOLL



	<p><i>Styret legger dette ansvaret til valgkomite som sak for årsmøtet 2018.</i></p> <p>21.08.2018 <i>Ingenting nytt</i></p> <p>3) Juleavslutning Skal vi avholde uformelt julestevne og/eller en markering i form av julebord for klubbens medlemmer?</p> <p>12.09.2017 <i>Vi arrangerer Julematch 2017 – Steel Challenge</i> <i>Dato: 9.des. kl. 10:00</i> <i>Påfølgende restaurant/bytur for de som ønsker det.</i> <i>JEE legger ut match på SSI og sender ut litt info til medlemmene på e-post.</i></p> <p>21.08.2018 <i>Sak avsluttet</i></p>	<p>JEE Oktober 2017</p>
	<p>4) Annet?</p> <p>JEE melder at han fratrer sitt verv som leder av klubben med umiddelbar virkning av personlige årsaker. EB overtar som leder av klubben f.o.m. 21.08.2018.</p> <p>Det er en del søppel etter renovering av strøm i hula som må ryddes og kastes. På medlemsmøtet 4.september må det planlegges og settes dato for dugnad for å få utført dette arbeidet.</p> <p>Det planlegges arrangert godkjenningkurs høsten 2018. Dato settes ila september, mest sannsynlig oktober.</p> <p>Det planlegges også internt videregående kurs for de av klubbens medlemmer som ønsker å komme seg opp på ett høyere nivå. Det er ønskelig fra både styret og klubbens aktive medlemmer å få opp nivået generelt hos klubbens medlemmer. Det vil forhåpentligvis øke ambisjonsnivå og aktivitet i klubben.</p> <p>Det foreslås å endre arrangert treningsdag fra onsdag til tirsdag mtp. andre pistolklubber som har sine treningsdager på onsdager. Drøftes på medlemsmøtet 4.sept.</p>	



KRISTIANSAND SPORTSKYTTERE STYREMØTE PROTOKOLL



Møte hevet kl. 19: 30

Protokoll signert

Frodo Myrnes

[Signature]
